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SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

Fast sak  Rektor informerer om oppfølging 

av saker fra forrige møte, hvordan 

er innspillene fra SU-SMU fulgt 

opp?  

Første møte om Rus gjennomført sammen med Bø. Tre elever er 

med. 

Kantina: Skolen overtar ansvaret for kantina 

Vedtektene må gjøres kjent for personalet. Legge kobling til 

vedtektene ut til elevrådet. 

Skolen er Miljøfyrtårnsertifisert. 

11/2022-

2023 

 Saker fra elevrådsstyret og 

plenum 

 Bruke Teams og innlegg til informasjon. 

Informasjon om året framover. Årsmøte og valg av nytt 

styre 23. Mars på Fylkeshuset. 

Informasjon om “uke sex”. God respons. 

Vinduer som ikke går opp pga solskjerming – rektor 

redegjorde i SMU-møtet om hva som gjøres med dette 

Dårlig oppmøte i Peru-komiteen. Få hjelp av Linn som er 

ansatt-representant for å rekruttere.  

Ønske om “Frisk” i kantina., (hvis tyggegummi er 

utelukka).  

12/2022-

2023 

Innkjøp av sjakk Mange spiller sjakk på pc’en.  

Sjekke med Knut Sigurd om vi har. Evt. kjøpe et par brett. 

13/2022- 

2023 

Fortsatt ønske om knagger på 

doene på skolen og speil i 

garderobene i tribunebygget  

Knagger er hengt opp 

Noen utfordringer med speil – kommunen som har 

ansvar.  

14/2022-

2023 

Hei-uka 2023 Ønske om hettegensere til komiteen. Skolen kan bidra 

med noe økonomisk.  

Viktig med dialog med teknisk (møte uke 6).  

De klassene som har kroppsøving i 4. time den uka 

hjelper til med å legge ut ekstra-gulv. Tilskuere sluses til 

tribunen. Informasjon til elevene om at de som skal være 

med på aktivitetene tar med innesko eller tar av seg skoa.  
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15/2022 - 

2023 

 Chatbot - hva mener 

elevene? 

Kan være greit å bruke som et utgangspunkt for en 

disposisjon. Brukes som et verktøy i stedet for å gjøre for 

eksempel 10 Google-søk. Tidsbesparende. 

Elevene selv mener de aller fleste bruker det som et 

verktøy i tillegg til andre verktøy. De er oppmerksomme 

på fellene de kan falle i og hvordan de må jobbe med 

verktøyet.  

Viktig å ha en dialog med elevene om dette.  

Stiller krav til oppgavene som gis i fagene.  

 
  Eventuelt 

 

   Elevundersøkelsen: Ønske om spørsmål som retter seg 

mer mot den enkelte lærer. Kommer nok ikke på slike 

nasjonale undersøkelser. Fylket har system for 

undervisningsvurdering, men den blir mer åpen og 

kanskje vanskelig for elevene å være ærlige. Det er viktig 

at skolen har kultur for at elever kan melde om 

utfordringer i forhold til lærer.  

Ønske om mer tilskudd til turer/ekskursjoner. Særlig vg3 

siden mye blei avlyst under pandemien. Forslag at 

elevrådet kan være med i arbeidet om hva som ønskes 

skal prioriteres av ekskursjoner/turer 

 
SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

     Investeringsmidler: Har fått midler til å utbedre kantina 

og til å utbedre rom U4. Sette inn glass i murveggen og 

pusse opp med ny himling og lys. 7 ytterdører skal byttes 

ut. 

   

   

   

 


